



6 January 2017

Original: English

(17-0069) Page: 1/1

Committee on Technical Barriers to Trade

NOTIFICATION 臺灣 追加通知-特殊營養食品之特定疾病配方食品標示

Addendum

The following communication, dated 4 January 2017, is being circulated at the request of the delegation of <u>The Separate Customs Territory Of Taiwan, Penghu, Kinmen And Matsu</u>. 臺灣

The Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu would like to notify that the "Regulations governing the labeling of special dietary foods for patients" was promulgated on 19 December 2016 and renamed as "Regulations governing the labeling of formula for certain disease". Effective date: 01 January 2017.

臺灣通知於 2016 年 12 月 19 日公布法案「特殊營養食品之病人用食品應加標示事項」,並更名為「特殊營養食品之特定疾病配方食品應加標示事項」。生效日期: 2017 年 1 月 1 日。

The texts of regulations are available on the TFDA website: http://www.fda.gov.tw/TC/news.aspx
For further information, please contact:

TPKM WTO/TBT Enquiry Point
The Bureau of Standards, Metrology and Inspection
Ministry of Economic Affairs
4, Chinan Road, Section 1
Taipei City 100, Taiwan

Tel.: (886-2) 3343-5191 Fax: (886-2) 2343-1804 E-mail: <u>tbtenq@bsmi.gov.tw</u>

http://www.fda.gov.tw:8080/TC/newsContent.aspx?cid=3&id=21604

https://members.wto.org/crnattachments/2017/TBT/TPKM/17 0039 00 e.pdf https://members.wto.org/crnattachments/2017/TBT/TPKM/17 0039 01 x.pdf